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This text is for the course on antennas offered to the senior/graduate level by most
electrical engineering departments. It will also appeal to practicing engineers working
on antenna development. The text explains both the basic theory of antennas and its
application to practical designs. It provides comprehensive coverage and is replete
with interesting worked examples and challenging problem sets. The revision
represents a thorough updating of material and now includes BASIC programs which
can be used for antenna design and computational techniques.
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评论

对这本感情很深啊 bible级别的天线书
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书评

克劳斯先生是天线设计领域的专家，这本书也被认为是这个领域内最好的入门书。然而
我却看得很痛苦。
首先，书中错误很多，而且我可以确信不是翻译引入的，章文勋老师还是很负责敬业的
，翻译的时候订正了部分错误，英文原版错误更多。而且错误绝对不是打印错误，有不
少基于错误...  

-----------------------------
首次接触天线课程，老师使用的教材是W.L.Stutzman的《天线理论与设计》。这本书
是我自己买来当做参考书辅助学习的。
本书配图丰富，印刷清晰。对于初学者来说，可能对天线的学习需要更注重于如何求解
天线的场解，或者其辐射机理是怎样的。也就是说，我更需要知道它的方向图是什...  
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